
Zápis z jednání valné hromady Lázeňského mikroregionu 
 

 

Datum:  4. 12. 2012 

  

Místo konání:  Mlázovice 

  

Přítomni:   viz prezenční listina – příloha č. 1 

  

Omluveni:  viz prezenční listina – příloha č. 1 

    

  

  

Program:  

 1) Rozpočet na rok 2013 

 2) Rozpočtové opatření 
 3) Dotace 

 4) Webové stránky 

 5) Diskuze, závěr 
  

 

Paní Hana Štěrbová zahájila valnou hromadu. Přítomní byli seznámeni s programem 
jednání valné hromady Lázeňského mikroregionu (dále jen LM). 

1. Přítomní byli podrobně seznámeni s jednotlivými položkami rozpočtu na rok 2013 
(příloha č. 2). 

Valná hromada všemi hlasy přítomných členů schválila rozpočet na rok 2013. 

2. Přítomní byli dále seznámení s rozpočtovým opatřením č. 2 (příloha č. 3). 

Valná hromada všemi hlasy přítomných členů schválila rozpočtové opatření č. 2 

3. Členové LM byli informováni, že na účtu LM je volných 935 000,- Kč. Bylo navrženo 
přerozdělit 800 000,- Kč mezi jednotlivé obce.  

Návrh: 

Peníze budou přepočteny na počet obyvatel LM. Tzn., přepočítá se hodnota na 

jednoho obyvatele a poté se vynásobí počtem obyvatel každé jednotlivé obce (při 
přepočtu se bude vycházet z počtu obyvatel, podle kterého se vypočítávala výše 
příspěvku na rok 2013). Hodnota, která připadne na jednotlivé obce, pak bude 

vyplácená formou dotace/příspěvku v roce 2013. Budou sestaveny podmínky  
a vytvořen formulář, prostřednictvím kterého budou jednotlivé obce o příspěvek žádat. 
Vše proběhne do příštího zasedání valné hromady LM. 

Valná hromada všemi hlasy přítomných členů schválila tento návrh. 

 



4. Přítomní byli dále seznámeni s možnými dotacemi na rok 2013. POV dt 3 nebyl 

prozatím vyhlášen. S jeho vyhlášením se počítá až v roce 2013 a to pouze v případě, 
že alokace bude alespoň 45 mil. Kč.  

Návrh: 

Pokud bude vyhlášen POV dt 3, bude předložen projekt „Odpočinková místa 
v Lázeňském mikroregionu“, který nebyl v loňském roce, z nedostatku finančních 
prostředků ze strany Královéhradeckého kraje, podpořen. 

Valná hromada všemi hlasy přítomných členů schválila tento návrh. 

V lednu 2013 bude podána žádost na profesionalizaci a dále bude podána žádost 
z dotačních titulů Královéhradeckého kraje na Cyklistické závody pro děti. Bude 

zjištěna možnost získání dotace na volejbalový turnaj. Obce byly informovány  
o vypsaných dotačních titulech s odkazem na internetové stránky Královéhradeckého 
kraje, kde naleznou podrobnější informace. 

5. Všichni členové byli požádání o zasílání příspěvků na internetové stránky LM  
a případnou aktualizaci fotografií či popisek obcí. 

6. Přítomní členové byli informováni, o podepsání smlouvy s p. Fojtem na vykonání 
auditu v roce 2013. Cena zůstává stejná jako v letošním roce tj. 18.000,- Kč. Dále byli 
informováni o akcích, které proběhly v letošním roce – volejbalový turnaj, 

cyklozávody pro děti a fotosoutěž. Volejbal a cyklozávody byly tradičně velmi 
úspěšné, na vyhlášenou fotografickou soutěž pro děti bohužel nepřišel ani jeden 
příspěvek. Proto bylo dohodnuto nadále pokračovat pouze ve volejbale  
a cyklozávodech. 

7. Na závěr paní Štěrbová všem poděkovala za účast a popřála všem mnoho úspěchů 
v nadcházejícím roce. 

 

Zapsala:  Blanka Seidlová 

Schválila: Hana Štěrbová, předsedkyně Lázeňského mikroregionu  


